
 
 

 

 

 

 

Västtrafik har sedan några år tillbaka arbetat för att förbättra resenärernas ”hela-resan-

perspektiv”. Det har bland annat handlat om ökad tillgänglighet, bättre bytespunkter och 

mer service samt information för resenärerna. 

Kollektivtrafiken har ett antal starka riktningar. En av de utvecklingarna är digitaliseringen 

och möjligheten att vara uppkopplad. Många resenärer förväntar sig att wifi ska vara 

tillgängligt för dem när de reser med Västtrafik. De förväntar sig samma möjlighet till 

uppkoppling som när de reser med ex SJ. Att Västtrafik ännu inte har wifi på tågfordon 

beror dessvärre på en överprövning och avgörandet ligger hos Förvaltningsrätten. 

De allra flesta av Västtrafiks resenärer har en längre eller kortare väntetid på hållplatsen. I 

den uppkopplade vardag som Västtrafiks kunder i dag lever i kan wifi på hållplatser öka 

attraktionen för ”hela-resan”. En ökad attraktion för Västtrafik innebär nöjdare kunder och 

större möjlighet att locka nya kollektivtrafikresenärer. 

Vi vill att styrelsen ger Västtrafiks VD i uppdrag att ta fram konsekvenser och kostnader för 

att installera wifi på minst 222 hållplatser och stationer runt om i Västtrafiks affärsområde. 

Fördelningen ska vara minst 1 wifi per kommun. Därefter får Västtrafiks VD i uppdrag att ta 

fram en princip om fördelningen. Den principen kan inte enkom bygga på antalet resenärer 

på hållplatser. Det måste finnas ett stad-land-perspektiv med i den principen om fördelning 

av hållplatser med wifi. VD för Västtrafik får också i uppdrag att återkomma med hur ett 

succesivt införande ska se ut. 

 



 
 

Västtrafik har ännu inte tagit något beslut om att wifi på bussar ska vara en del av 

upphandlingarna. Som ett led i att öka attraktionen anser vi att styrelsen ska ge VD i uppdrag 

att utreda frågan om att wifi ska vara en del av kommande upphandlingar för buss. 

 


